

**SCRIPTURE QUOTE
TO MEMORISE:**

Ketika Yesus kembali, orang banyak menyambut Dia sebab mereka semua menanti-nantikan Dia.

(Lukas 8:40)

Dalam bacaan Injil Yesus ditawarkan keramahan dan dilayani oleh dua wanita. Marta menyambut Yesus ke rumahnya, menunjukkan keramahan dengan menyediakan hidangan sementara Maria memilih untuk duduk di kaki Yesus dan mendengar Dia. Marta yang bekerja keras menjadi jengkel dan kelihatan marah kepada Yesus juga kerana tidak memberitahu Maria, "Tuhan, tidakkah Engkau peduli, bahwa saudaraku membiarkan aku melayani seorang diri? Suruhlah dia membantu aku."

Ramai di antara kita berasa mudah untuk mengenali Marta. Kita semua boleh masuk ke dalam kerangka fikiran yang terlalu cemas tentang semua yang perlu kita lakukan, dan kebimbangan kita boleh dengan mudah menyekat Roh Kudus dalam diri kita. Dalam salah satu suratnya, Santo Paulus mengingatkan kita bahawa 'Allah mengasihi orang yang memberi dengan ceria'.

Bagaimanapun, Maria menunjukkan kepada Yesus jenis keramahan yang berbeza berbanding dengan Marta. Maria mengambil sikap tubuh seorang murid, murid Yesus. Dia ingin mendengar apa yang Dia katakan, menyuburkan dirinya dengan Firman-Nya.

Yesus mempertahankan Maria daripada kritikan Marta tetapi melakukannya dengan cara yang sangat menghormati dan juga menyayangi Marta. Yesus jelas sangat menyayangi kedua-dua saudara perempuan itu. Namun, Yesus ingin mengesahkan jenis keramahan yang ditunjukkan Maria kepadanya, keramahan mendengar dengan penuh perhatian, keramahan kehadiran, bukannya kegelisahan. Pada kesempatan ini, nampaknya ini adalah jenis keramahan yang Yesus inginkan, 'Maria telah memilih bahagian yang lebih baik'.

Dalam hubungan kita dengan Yesus, ada masa untuk hadir kepada-Nya dengan secara aktif melayani Dia, sebagai salah seorang pekerja-Nya. Inilah yang kita dapati Abraham lakukan semasa dia melayani Tuhan dengan menyibukkan dirinya menawarkan keramahan kepada orang asing. Namun, ada juga masa untuk hadir kepada Yesus dengan diam-diam memperhatikan kehadiran-Nya kepada kita. Santo Paulus bercakap tentang misteri "Kristus ada di tengah-tengah kamu, Kristus adalah pengharapan akan kemuliaan!"

Di tengah-tengah kesibukan, hari ini, Yesus menyeru kita untuk mencari cara secara senyap memperhatikan kehadiran-Nya di dalam dan di antara kita. **Pemberian perhatian kita adalah salah satu anugerah besar yang boleh kita berikan kepada Allah dan satu sama lain.** ✨

Newtbec

NEW WAY OF BEING CHURCH

Hari Minggu Biasa Ke-16

GARAM DAN TERANG DUNIA: PERSEKUTUAN, PENYERTAAN DAN MISI

FOKUS BULANAN:

HARI DATUK NENEK DAN WARGA TUA SEDUNIA (24 Julai)

Bagaimana Saya Menyambut Tuhan?

Yesus sangat ramah kepada manusia dan sesungguhnya, Dia datang untuk mendedahkan keramahan Allah, terutama kepada mereka yang paling memerlukannya. Sebaliknya, Yesus juga digambarkan sebagai menerima layanan daripada orang lain.

